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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  
Tidspunkt: kl. 18:30 – 20.00  

Mødeleder: Anders Christian Frederiksen 

Referent: Betina Thinesen 

Fraværende:  Helle Andersen og Line Møller Kaspersen 

 

Gæster:  

 

Dagsorden  

 

Oplysning 

Beslutning 

Drøftelse 

Tid
 i m

in
. 

 

Referat 

 

 

Opfølgning 

 

1. Godkendelse af dagsorden  B 0 Godkendt  

2. Nyt fra Elevråd og Ungebyråd O 10 Rådene deltog ikke i mødet  

3. Velkommen til Kenneth v/Anders O 10 Velkommen til Kenneth. 

Kenneth er glad for at være startet på 

Munkebo Skole - oplever at have fået 

en god start. 

 

4. Møder 24/25  v. Anders D 15 Drøftelse af mødetidspunkter.  

Nyt tidspunkt afprøves med evaluering 

undervejs. 

Mandag d. 7. okt. Kl. 16.30-18.   

Mandag d. 4. nov. Kl. 16.30-18.  

Tirsdag d. 3. december kl. 18.30-20.30. 

Mandag d. 6. januar kl. 16.30-18.  

Der vil blive indkaldt til møder i 

kalenderen.  

 

5.  Budget 2025-2028 v/Anders 

 

 

D   15 Drøftelse af aktuelle punkter som 

berører skoleområdet:  

1. Fleksible skoledistrikter for 

skolestartere 

2. Ungdomsskole reduceres til 

lovpligtige aktiviteter 

3. Nedlæggelse af SSP-

konsulentstilling 

4. Nedlæggelse af stilling under 

Plads Til Alle  

5. Reduktion i indsatsen under 

Kontaktpersonkorpset 

Skolebestyrelsen er bekymrede for de 

konsekvenser det kan have for børn og 

unge, at der reduceres i det 

forebyggende felt.  
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Der indsendes fælles høringssvar på 

vegne af MED-udvalg og 

skolebestyrelse. 

6. Opfølgning på møde med BUUU-udvalget 

v/Betina og Kenneth 

O   15 Udvalget var begejstrede for mødet 

med Munkebo Skole og de mange 

positive fortællinger om skolens status 

og børnene og personalets succeser.  

 

7. Opfølgning på informationsmøde om 

Odense Havn v/Anders 

D  10 Flere bestyrelsesmedlemmer deltog i 

informationsmødet vedr. udvidelse af 

Odense Havn. 

Der er blevet lyttet til høringssvar og 

lavet ny vurdering af støjniveau, som 

viser, at støjniveauet forøges markant.  

Der indsendes nyt høringssvar med 

fokus på støjværn - sikker skolevej - 

lokalplan og forringelse af bygninger.  

 

8. Skolerejse 8. klasse v/Anders og Jesper D 10 Der er enkelte forældrehenvendelser 

vedr. skolerejse på 8. årgang.  

Bestyrelsen finder ikke grundlag for at 

ændre princippet for skolerejse på 

nuværende tidspunkt.  

Der inviteres til dialog med 

pågældende forældre. 

 

9.  Eventuelt 

1. Mariah: Personaleressourcer i 

forbindelse med Fremtidens Skole 

- hvordan sikrer vi lovgivning 

omkring specialklasser overholdes, 

samtidig med, at der er ressourcer 

til brobygning i almenrådet i 

forbindelse med Fremtidens 

Skole? 

 

2. Betina: Forældrehenvendelse 

vedr. sikker skolevej ved Dræby.  

 
 

3. Betina: Orientering om proces 
vedr. afdelingsstruktur og 
ansættelse 
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1.Vi har endnu ikke svarene på, 

hvordan Fremtidens Skole ser ud. Vi 

sætter punktet på dagsorden løbende. 

 

 

 

2.Medtages i høringssvar vedr. 

lokalplan - Odense Havn. Der er forslag 

både fra skolebestyrelse - og politiet 

om konkrete forbedringer i krydset. 

3.Der er igangsat en evaluering af 

nuværende afdelingsstruktur bl.a. med 

opmærksomhed på skift - skole/hjem - 

relationer.  Punktet vil medtages på 

kommende bestyrelsesmøde. 

Stillingsopslag til ny afdelingsleder er 

netop sendt ud. Der søges en leder til 

administrative- og specialpædagogiske 
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Referat underskrevet og godkendt.  Munkebo, d. __3___/_9___ 2024 
 
Line Møller Kaspersen           Jesper Hauge Jensen Julie Ostenfeldt Thinesen           Anders C. Frederiksen 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant Forældrerepræsentant Formand 

 
 
 
Ole Stig Toftegaard Helle Andersen                         Henrik Broholm Jakobsen           Mariah L. Z. Panduro  
 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant              Næstformand         Forældrerepræsentant 

 
 
 
Kenneth Zornig  Betina Thinesen   Gitte Borch 
                               
Ledelsesrepræsentant Ledelsesrepræsentant Forældrerepræsentant  
 
 
Suppleant: Janni Andersen  
 
 

opgaver. Mariah og Henrik deltager i 

samtaler vedr. ansættelse af ny 

afdelingsleder 

  
 
 


